
Els ve�ns trien que es faci una pista dÕatletisme a Santa

Coloma

La segona edici� dels pressupostos par ticipats de Santa Coloma de Farners (100.000 euros) ja t� els resultats

def initius. LÕequip de govern, dÕERC i MES, sÕha comprom�s a materialitzar la tria dels ve�ns, que volen que es

faci, primer de tot, una pista dÕatletisme.

Segons dades apor tades per lÕAjuntament al web municipal, el 33,31% dels vots (483) sÕha inclinat per fer la pista

dÕatletisme, valorada en 56.500 euros. La pista es construiria a la zona espor tiva dels Saioners, al costat de la

piscina. Tindria quatre carrils de 180 metres de longitud de paviment de saul� i un fossat per al salt de longitud.

En principi, lÕAjuntament tamb� comprar� un equip de so municipal (16.500 euros) i ampliar� el bestiari popular

amb una mulassa (12.000 euros). La par ticipaci� del 2018 ha estat del 12,41%. Hi han par ticipat 1.450 persones

dÕun cens total de 10.856. El nombre de vots ha estat de 3.272 i nÕhi ha hagut 151 de nuls.

El 2017, la par ticipaci� havia estat del 7,78%, i lÕopci� m�s votada (454 avals dÕun total de 1.677) havia estat la

construcci� dÕun circuit per a bicicletes BMX i Dir t.
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